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Styrelsemöte den 1 februari år 2022. 
 
Plats: Digitalt 19:00-20:00 
Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Veronica Malm, Mats Johansson, Anne Kawecki, Kerstin Karlsson 

 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr Lind utsågs till mötesordförande och Anne Kawecki till mötessekreterare.  Lars Ljungdahl och Mats 
Johansson utsågs till justerare. 

4 Föregående protokoll:  
Nästa föreläsning och möte den 1 mars kommer att hållas digitalt. Årsmötet därefter den 5 april 
kommer om möjligt vara fysiskt. Det bestäms på mötet i mars. 

5. Inkommen 
Fysisk post: Ingen 

Email: Från kommunen om att öka valdeltagandet; Inget för oss att engagera sig i. 

6. Ekonomi 
 Den är under kontroll enligt Lars. 
 Pehr hade en fråga om en utgift på ca 760 kr vilken visade sig vara en internetkostnad för Ekobanken. 

7. Remisser 
Remisser gällande Södertälje: Vi har valt att inte skicka in några synpunkter på hotellbygget på 
Torekällberget. 

Det planeras byggas några lägenheter vid Torekällberget ner mot Mariekäll på den tomt där ett K-märkt 
hus brann ner. Det finns hus bredvid. Skyltar är uppsatta i skogen. Det finns risk för jordskred vid 
äldreboendet. Lasse skickar in synpunkter på den senast 4 februari. 

Ytterligare ett planärende har kommit in angående ett äldreboende som man vill bygga intill Lina 
naturreservat. Vi lämnade synpunkter på det för ett år sen. Lars rapporterar om detta på nästa möte. 

Remisser gällande Nykvarn:  
Skövling av skogen på området Mörby vid motorvägen pågår för fullt. 

Nu när Nykvarns kommun har en ny miljöhandläggare är det dags att skriva och fråga om hur det går 
med nya vattenplanen. Pehr skickar in en förfrågan. 

8. Genomförda aktiviteter 
Dagens föreläsning:  Plast på fel plats; en föreläsning om marin nedskräpning av Eva Blidberg från 
organisationen Håll Sverige rent. 15 personer deltog. 
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9. Kommande aktiviteter 

Se även vårprogrammet för 2022:   
1 mars: Föreläsning; Kan jag ladda elbilen i Södertälje? 

5 april:  Föreläsning av Mikael Fransson från Länsstyrelsen; Vargarna i vårt närområde och därefter 
årsmöte. Han har ej möjlighet att ordna någon vargutflykt. Vi kan göra utflykten själva. Preliminärt 
datum den 18 juni -22. 

23 april: Torgmöte i Södertälje centrum på tema Nedskräpning. Mats, Kerstin, Anne och ev. Alenka 
deltar. Alenka har medlemsrekryteringsmaterial, det finns också banderoller och annat material att 
tillgå. Polistillstånd behöver sökas, någon i gruppen gör detta.  

Skräp-plockar dagar är planerade vid fyra tillfällen i april och maj. Exakta datum bestäms senare. 

3 maj: Föreläsning av Daniel Skog från Turistföreningen; Hur genomför jag en hållbar svemester? 

8 maj: Fågelskådningens dag i samarbete med Södertälje ornitologiska förening 

14 juni: Avslutning på Strömsborgs Båtklubb i Nykvarn. Tema: Vad innebär vattenplan och hur arbetar 
kommunen med vattenfrågorna. Nykvarns nya miljöansvarige kommer ev. att delta. 

10. Kommande möten 
Se punkt 4 

Pehr lämnar över uppgiften att hålla i det avslutande mötet den 14 juni till Åke Andersson i samarbete 
med Alf Claesson. 

11. Övriga frågor: Valberedningens arbete. 
Valberedningen har lämnat in förslag till ny styrelse för år 2022. Se bilaga. 

Veronica kan inte vara med på de sista mötena under våren så ordföranden får då ta över 
presentationen av föreläsarna. 

I Hölö har man varje år en klädbytardag på biblioteket då man skulle kunna informera om 
naturskyddsföreningen. Man kanske också skulle kunna få ett bidrag från Riks till material för att göra bi-
hotell. Veronica tar reda på kostnaden. 

Vi har fått en förfrågan om att skicka in en debattartikel som handlar om överfiske till LT. Vi har fått 
brödtexten. Mats har läst den och justerar den för publicering. 

Anne K deltog i kretsmötet 29 januari -22. Staffan Laestadius höll en föreläsning om 
klimatförändringarna. Verksamhetutvecklare Wiebke Steinfeld tipsade om en föreläsare på 
naturskyddsföreningen, Therese Ehrnsten vi kan anlita som är expert på våtmarker. 

Ann-Christin Lundh vill vara med på våra skräpplockardagar och föreslog Fornhöjden som en av 
platserna att plocka skräp på. 

Klimatevenemanget ”HOPE-den grönskande framtid är vår” som skulle haft premiär på stadsscenen 12 
och 13 februari är framflyttat till 9 och 10 april. 

12. Mötet avslutas 
Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
Vid protokollet: 
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Mats Johansson                                       Lars Ljungdahl 

 


